



PROTOKOLL
Styrelsemöte
20240925 Teams

Närvarande:	Lars-Åke Sjökvist	Ordförande
	Vivianne Lindstam	Sekreterare
	Göran Carnander	Kassör
	Carina Bergander	Tävlingskommittén
	Sonny Myrefelt	Ledamot MTBO kommittén
	Mikael Trofast	Ledamot U/J kommittén
	Magnus Svensson	Konsulent
	Siv Bergander ej närvarande	Hedersledamot /valberedningen

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. Dagordning och föregående mötesprotokoll godkändes.

§ 2 Kompassriktning 2030 Småland

Mötet beslutade att frångå statistiken då SOFT inte kan redogöra hur distrikten kan nå siffror för varje år, en del resultat kommer långt in på nästkommande år. Kort information på novemberkonferensen.

§ 3 Novemberkonferensen 23 nov. förslag inbjudan.

Fler förslag debatterades gällande förmiddagen. **Mötet beslutade att** kontakta Linda Take ordförande i Svensk Orientering *Events* AB för en presentation om O-Ringen - Eventbolaget åren 2013–2024, samt inriktning för framtiden, med plats för frågor. Vivianne Lindstam kontaktar Linda Take.

Lunch mellan klockan 12–13. Kommittéerna planerar sin tid med avslut ca 15.00.

Kansliet informerar föreningarna i nästa vecka.

Deltagare föreningarna i Småland. Inga anmälningsavgifter, allt går via RF/SISU. Vi erbjuder ej möjlighet till digital konferens.

§ 4 Kursdag feb. 2025, innehåll.

Mötet beslutade att boka Vrigstad eller Nässjö den 1 feb. 2025. Förslag av intresse från föreningarna på novemberkonferensen eller till kansliet. Information till föreningarna om kursdagen och förslag på innehåll skickas med mailet om novemberkonferensen nästa vecka.

§ 5 RF/SISU

RF/SISU SDF-konferens digitalt den 27/11, anmälan den 17/11. L-Å Sjökvist anmäler sig. Workshop om ungdomars delaktighet. Magnus Svensson deltog. **Mötet föreslår att** via ungdomskommittén starta ett ungdomsråd med frågor som ligger nära våra tonåringar.

§ 6 Föreningarnas årsavgift 2025.

Mötet beslutade att påminna föreningarna om processen för ev. ansökan om ändring av föreningens årsavgift. Informationen skickas med mailet om novemberkonferensen nästa vecka.

§ 7 Rapport om Smålands värdetävlingar, O-Ringen 2024–2025, SM-Sprint -25, 10MILA 2026.

2025 O-Ringen Smålandskusten. Ekonomin ännu ej klar. 1 278 funktionärer gjorde 71 000 timmar totalt. 19 854 deltagare. Åren 2019 och 2023 gav ca 140 miljoner i ”turistomsättning” 2024 gav 168 miljoner.

2025 O-Ringen Jönköping rullar på, just nu intensivt arbete med partners i samarbete med den fasta organisationen.

2025 SM-Sprint i Växjö. Ansökt om höjning av tävlingsavgift för publikklasserna och de vuxna, se § 11.

2026 10MILA. Den årliga konferensen för arrangörer genomförs den 28/9 i Finspång, nästa års arrangör bjuder in. Genomgång av ev. förändringar utifrån nästa års förutsättningar och årets utvärdering av det ”nya” upplägget.

§ 8 Ekonomi

Halvårsutbetalning från SOFT av arrangemangsavgift och OF-bidrag har inkommit.

Förmodligen blir det plusresultat jämfört med budget.

Ungdomskommittén har erhållit ytterligare 10 000: - för genomförandet av GM på Gotland.

§ 9 Ordförande

SOFT:s ordförandekonferens i Sollentuna 16–17/11, L-Å Sjökvist deltar.

SOFT:s månatliga möte med distriktsordföranden, delgav Lars Greilert remissen från förbundsmötet gällande förslag till ändringar av tidigare beslut om likvärdiga banlängder.

Mötet föreslog att vid nästa mötestillfälle åter påtala situationen med statistiken kopplad till Kompassriktning 2030.

§ 10 Sekreterare

VP 2024 utarbetande av förslag till kommunikationspolicy för Smålands OF uppstartas i veckan.

Utskick sker till styrelsen, arbetsgruppen och Smålands remissgrupper.

§ 11 Tävlingskommittén

Svar på remisser på nya förslag om rekommenderade banlängder, kartkontroll och långsiktig fördelning av nivå 1 tävlingar.

Tävlingskonferensen 16–17/11, anmälan 20 okt., deltagare ses över och anmäler sig.

Kartkonvent 16–17/11, anmälan 20 okt., deltagare ses över och anmäler sig.

- Ansökan om förhöjd anmälningsavgift vid Sprint-SM 2025 i Växjö. **Mötet beslutar att** godta ansökan utifrån de kriterier som finns skrivna i sammanhanget vid nivå 1 tävlingar. Kansliet svarar arrangören Växjö OK.

§ 12 Ungdom/juniorkommittén

SSM-medaljer, beställning. Mötet beslutar att beställa fler medaljer och dela kostnaden på de fyra distrikten. Distrikten är vidtalade och har godkänt förslaget att dela på kostnaden.



Skrivelse om Skogskarlarnas årliga bidrag har inkommit. SmOF:s ungdomskommitté skickar in ansökan om bidraget på 25,000 kr för stöd till tävling och träning i samband med Baltic junior cup. Stödet ingår i ett paket från Skogskarlarna under 2023–2025. Efter genomförd tävling skickas en redovisning till Smålands Skogskarlar. Finalen i Pölder Cup avgörs nu till helgen i Jönköping.

§ 13 MTBO kommittén

DM i Växjö till helgen. Möte i samverkansgruppen inom kort. Vill försöka få bättre banläggning för deltagare i nybörjar- respektive prova på-klass. Har gjort ett tävlingsprogram för 2025. Kommer ansöka om kartbidrag för socioekonomiskt utsatta områden. Visade sig vara två av de tilltänkta område för ritning av kartor.

§ 14 Bredd/Motionskommittén

Ingen rapport

§ 15 Valberedningen

Deltagande vid nästa möte önskas bla. gällande om någon förändring av beslutet kring att åter införa zonansvar för att få ledamöter till SmOF?

§ 16 Konsulent

Behjälplig med resultaträkning vid finalerna på Pölder Cup helgen 26–27 okt. Kansliet stängt och beviljades semester v.41 8-11 oktober

§ 17 Övriga frågor

§ 18 Nästa möte

Den 23/10 Teams kl. 19.00.

Möten under 2024 den 7/12.

Första möte 2025: den 5/2

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för resor över en kväll.

Ordförande

Sekreterare

Lars-Åke Sjökvist

Vivianne Lindstam



Protokoll nr 6/240925